
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 18-9-2024 kl. 17.00 – 19.30 

 
Rækkefølge for dirigent: Louise Juhl Rytter, Jane Ellegaard Holm, Klaus Lundfold, Mette Nielsen, Tina 
Guldberg Olufsen, Jesper Koue, Tanja Skovbølling Madsen, Sophie A Hougaard 
Tina Vallentin, Jesper Rosenvold, Birgitte Dahl Skou og Pia Fårbæk Jokumsen 
Elevrødder: Ikke konstitueret endnu. 
 
Referent: Birgitte 
Afbud: Tina 

 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Louise) 
Mødeleder (Mette) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat fra sidste møde 

 
3 min 

 

2. Bestyrelsen konstituerer sig 
Præsentation af medlemmerne 
Bestyrelsesmøder og bestyrelses rolle  
Konstituering 

 
 

20 min 

Velkommen til den nye bestyrelse, præsentation og snak om 
bestyrelsesarbejdet. 
Bestyrelsen konstituerer sig. 

 Formand: Mette Nielsen 

 Næstformand: Louise Juhl Rytter 
 Suppleant: Tanja S. Madsen  

 

Datoer for kommende møder: 

 Onsdag d. 30/10 

 Onsdag d. 4/12 

 Onsdag d. 29/1 

 Onsdag d. 19/3 

 Onsdag d. 7/5 

 Onsdag d. 11/6 
 

3. Forældremøderne 24 
Feedback fra forældremøder 

 
 
 

20 min 

 

Opsamling fra forældrene og overvejelser om bestyrelsens rolle 
fremadrettet på forældremøderne. 
 

 Balancen mellem det analoge og det digitale (oplæg på 
forældremøderne var emnet på årets forældremøder.) 

 Bestyrelsen udtrykker en bekymring i forhold til skolens 
budget, når der skal være mere analog undervisning og 
der er investeret massivt i digitale læringsmidler. Er der 
økonomi til begge dele? 

 Godt at bestyrelsen har et emne til forældremødet.  

 Mere konkrete spørgsmål til den forældregruppe man er til 
møde hos. Der skal/kan være forskel på de enkelte 
spørgsmål i indskoling, mellemtrin og udskoling. 

 Elevernes tilbagemelding var spændende. 

 Der vil frem mod næste års forældremøder være fokus på 
forældremødepunkter som skolebestyrelsen kan anvende. 



 

 
 Bestyrelsen oplever at det er godt at de enkelte møder er 

placeret på forskellige dage, så man som forældre der har 
flere børn har mulighed for at deltage. 
 

4. Skolebestyrelsens arbejde   

 Principper 

 Årshjul 
 

20 min 

Hvad arbejder vi med i bestyrelsen? Vedhæftet er oversigten over 
skolens principper og en ældre årshjul, der kan bruges som 
inspiration. 
Hvad vil vi gerne i dette bestyrelsesår? 
 
Principper bestyrelsen ønsker at arbejde med : 

 Opdatering af trafikpolitikken. 

 Princippet for Skole-hjem samarbejdet skal revideres. 

 Princip for lektier skal genbesøge. 

 Tilretning af princip for lejrskole og ekskursioner 

 Ønske om at skolen handleplan for sorg, får et supplement 
med et princip. 

 
Årshjul: 

 Der ønskes en revidering af årshjulet. Det er et godt 
styringsværktøj for formand og leder. 

 Pia og Mette revidere årshjulet. 
 
Elever til skolebestyrelsesmøderne: 

 Bestyrelsen ønsker at eleverne bliver mere deltagende end 
sidste år ved at indholdet på møderne bliver mere relevant 
og nærværende for elevrødderne.  

 Dagsordenen skal tilrettes, så eleverne er med i den første 
del af møderne. 

Spisning 

5. Trivselsmålingen 2024 

 
 

35 min 

Hvad viser trivselsmålingen for i år og med et tilbageblik, hvad får vi 
som bestyrelse øje på? 
 
Punker bestyrelse synes fungere: 

 Social trivsel og ro og orden var positive målinger (stor 
forskel på drenge og piger) 4.-9.kl 

 Er glad for lærerne. 0.-3.kl 

 Er glad for klassen. 0.-3.kl 
 
Punkter som bestyrelse vil understøtte og er nysgerrig på: 

 Støtte og inspiration (men dejligt at man får hjælp fra 
lærerne) 4.-9.kl 

 Bange for at de andre griner af dig i skolen (pigerne i stor 
grad) 0.-3.kl 

 Bliver drillet så du bliver ked af det. Indskoling. (17% af 
pigerne svarer ikke) 0.-3.kl 

 
Bestyrelsen ønsker til næste møde, at se en sammenligning og 
udvikling i forhold til tidligere år. 
 



 

 

6. Orientering: 
Formanden 

Netværksmødet med formændene 
Ledelsen 

Erhvervsklassen 
Ny udskolingsleder 

Elevrepræsentanter 
Medarbejderrepræsentanter 
Skolebest. Medlemmer 

 
 

20 min 

Dialogmøde: 

 Formanden har deltaget i netværksmøde med andre 
bestyrelsesformænd. Bl.a. Segregering og vedligehold af 
bygning fylder på andre skoler.  

 Formændene vil gerne have en opfølgning på bl.a. følgende: 
frihed på de enkelte skoler, økonomi til segregering og 
styringsprincippet. 

 
Høringssvar budget 2025: 
Kommunen har lage forslag til budget 2025 frem. Der er lavet udkast 
til høringssvar fra bestyrelsen. Pia sender høringssvaret på vegne af 
bestyrelsen. 
 
Skolen: 

 Erhvervsklassen er kommet godt i gang. Praktikdelen er 
blevet en positiv del af klassens skema. 

 Rikke Markmann er blevet ansat som udskolingsleder. 

 Planlægningen af Tørcargo er godt i gang. 
 
Bestyrelsesmedlemmerne: 

 Den grønne kalender mangler opdateret på hjemmesiden. 
(Den bliver opdateret) 

 Bestyrelsen årsberetning kommer på næste møde. 
 
 

7. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøde 30/10 

2 min 

 Arbejde med principper 

 Økonomi  

 Trivselsmålingen fortsat 

 Formandens beretning 

8 Evt 
2 min 

 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Mette Nielsen   
 
 
 


